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Abstract (en)
The present invention relates to a sealing for pyrotechnic devices, such as especially fuses and smoke bodies, the pyrotechnic composition being
sealed off at the edge against the external atmosphere by means of a covered disc having perforations, where, according to the invention, in an
especially simple and elegant way, the housing receiving the pyrotechnic composition has a cross-sectional narrowing in the form of an indentation,
a bead or an upper edge predetermined by a single-point container, the disc bears against cross-sectional narrowing, and on it is arranged an O-ring
which bears against the inner wall of the housing opposite the cross-sectional narrowing, and the O-ring is pinched by rolling up the housing against
the disc, if appropriate with the clamping of a cover. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Abdichtung für pyrotechnische Gerätschaften, wie insbesondere Anzünder und Rauchkörper, wobei der
pyrotechnische Satz über eine abgedeckte Durchbrüche aufweisende Scheibe gegen äußere Atmosphäre randseitig abgedichtet ist, wobei
erfindungsgemäß in besonders einfacher und eleganter Weise das den pyrotechnischen Satz aufnehmende Gehäuse eine Querschnittsverengung
in Form eines Einstichs, einer Sicke oder eines durch einen Einstellenbehälter vorgegebenen oberen Randes besitzt, die Scheibe gegen die
Querschnittsverengung anliegt und auf ihr ein O-Ring angeordnet ist, der gegen die innere Wandung des Gehäuses der Querschnittsverengung
gegenüber anliegt, und daß der O-Ring durch eine Einrollung des Gehäuses gegen die Scheibe, gegebenenfalls unter Einklemmung einer
Abdeckung, gequetscht ist. <IMAGE>
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